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§ 9 Övriga frågor 

 

Lilia Manzoor Hultman (FI) ställde frågan om förvaltningen har 

kommit igång med utbildning för personal om HBTQ-frågor. 

Carin Björnvall svarar att förvaltningsledningen tillsammans med 

enhetschefer och fackliga representanter under 2015 kommer att 

genomgå en utbildning kring HBTQ-frågor. Den genomförs direkt 

efter sommaren. Efter utvärdering kan det bli aktuellt att fortbilda 

resten av personalen. Förvaltningen har i dagsläget haft ingående 

diskussioner med representanter från RFSL om vad som kan vara 

relevant att göra utifrån våra utgångspunkter.  


